29th October, 2019

Dear Parents and Families,

RAK Academy IPK will celebrate **UAE Flag Day** on Sunday 3rd November 2019.

UAE Flag Day marks the anniversary of His Highness Sheikh Khalifa bin Zayed Al Nahyan becoming the President of the United Arab Emirates in 2004.

Every year on the 3rd of November, people across all the Emirates celebrate this special national occasion, in which they reaffirm their allegiance to the UAE flag, which is a symbol of the country's unity and aspirations for a better future.

On Sunday the 3_{rd} of November 2019, children are welcome to come to school wearing any of the colours of the UAE National Flag; Black, Red, White or Green. All children need to bring a small UAE flag for the presentation.

Families are invited to school to celebrate this special national occasion. As part of the celebration, the raising of the flag will be on the large basketball court from 10:45am to 11:15am.

Thank you for your continued support,

Kind Regards,

RAKA Event Committee



29 أكتوبر 2019

أولياء الأمور الكرام،

تحتفل أكاديمية رأس الخيمة قسم IPK بيوم العلم لدولة الإمارات العربية المتحدة يوم الاحد 3 نوفمبر 2019 وهو يوم تولي صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان، حفظه الله، رئاسة الدولة في 2004.

في الثالث من نوفمبر من كل عام يحتفل الجميع بهذه المناسبة الوطنية في كل الإمارات فيؤكدوا ولائهم لعلم الإمارات، والذي يعتبر رمزا لوحدة البلاد وتطلعاتها لمستقبل أفضل.

يمكن للتلاميذ في هذا اليوم الحضور إلى المدرسة مرتدين أيا من ألوان العلم الوطني لدولة الإمارات. الأسود والأحمر والأبيض أو الأخضر. يجب على جميع التلاميذ إحضار علماً صغيراً للإمارات.

الدعوة موجهة إلى جميع الأسر للاحتفال بهذه المناسبة الوطنية. وكجزء من الاحتفال، فإن رفع العلم سيكون في ملعب كرة السلة بين الساعة 10:45 - 11:15 صباحاً.

نشكركم على دعمكم المتواصل،

مع أطيب التحيات،

لجنة المناسبات